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Alaplı Ticaret ve Sanayi Odası olarak  Alaplı için hayati önem taşıyan Alaplı Organize 

Sanayi Bölgesinde çalışmalarımız hız kesmeden devam etti.2022 yılı içerisinde OSB de 11 

firmamız üretime başlamış oldu ve bu yıl itibari ile Alaplı OSB de ki tüm parseller 

yatırımcılara tahsis edilmiş oldu. Yıl sonu itibari ile faaliyette olan fabrikalarda 550 kişi 

istihdam edilmiş oldu inşaatlarda ve altyapı çalışmaları ile birlikte toplam 650 kişi 

çalışmaktadır. 2023 yılı sonunda hedefimiz 22 firma ile 1500 kişi istihdam rakamlarına 

ulaşılmasıdır. 

Alaplı Islah Organize Sanayi Bölgesinde ki 75 dönüm hazine arazi içinde kalan alanda 

yatırım yapmak isteyen AYTEK Alaplı Yat Tekne imalatçıları için 2022 yılında 11 kurum ile 

yaptığımız görüşmeler ve yazışmalar neticesinde 10 kurumdan gerekli yasal izinler aldık 

geriye kalan sadece bir kurumun istemiş olduğu taşkın planı çalışmamız şehir plancımız 

tarafından yürütülmekte olup bu yılın ilk yarısında artık burada kurulum çalışmalarına 

başlanabileceğini öngörmekteyiz. 

2022  yılı içinde sıcak tutmaya devam ettiğimiz diğer bir konu ise Alaplı da ki Meslek 

Yüksek Okulumuzun 4 yıllık Teknoloji Yüksekokuluna  dönüştürülmesiydi. Bu konuda gerek 

siyasilerimizle gerek yeni Rektörümüzle gerek sivil toplum örgütlerimizle konuyu sıcak ve 

gündemde tutarak İlçemizde Kamuoyu oluşturduk.. Bundan sonrada konunun takipçisi 

olmaya devam edeceğiz. 

Oda Üyelerimizin ufkunu açmak, bilgilerini sürekli arttırmak ve güncellemek için  

Kalkınma Ajansı, KOSGEB, SGK, İŞKUR, gibi kurumlar ile ilişkilerimizi sıcak tutarak sık 

sık ziyaretler yaparak üyelerimiz için faydalı gördüğümüz konularda sosyal medya 

hesaplarımız üzerinden üyelerimizi her gelişmede bilgilendirdik sms attık gerektiğinde bizzat 

aradık. 

Bu Yıl  Ramazan ayında ilçemizde yardıma muhtaç ailelere Ramazan yardımında 

bulunduk. Öğrencilerimize de 2021-2022 yılı eğitim öğretim döneminde kışlık bot yardımında 

bulunmaya devam ettik. 

Alaplı için önemli olan Alaplı Fındığına Coğrafi işaret alınması için Batı Karadeniz 

Kalkınma Ajansı BAKKA ya sunmuş olduğumuz projemiz kabul gördü ve firma  tarafından 

çalışmalara başlandı çalışmalar kapsamında Alaplı fındığının laboratuvar ortamında yapılacak 

olan testlerine başlandı. Bu yıl içerisinde süreç Kobizon Firması tarafından tamamlanmış 

olacak. 

  Oda Üyelerimizi mümkün mertebe ziyaret ederek sıkıntıları hakkında bilgiler aldık ve 

sıkıntılarının çözümü noktasında Türkiye Odalar Ve Borsalar Birliği Başkanımıza ilgili 

bakanlıklar nezdinde çözümü için sürekli irtibat halinde bulunduk. 

Kredi Garanti Fonu ile düzenli olarak görüşmelerimizi yaparak üyelerimizin 

karşılaştığı sorunları çözüm önerileri ile birlikte sunduk ve kredi Garanti Fonunun hayata 

geçirdiği çalışmalarda etkin rol oynadık. 

 

 

 

 



 

 

Şirket Kuruluş işlemlerindeki kolaylıkları ve Elektronik Belge sistemini odamız 

uyarladık. Oda sicil kaydı ve faaliyet belgelerinde ücreti alınmasını kaldırdık. Bu süreçte 

mümkün mertebe oda üyelerimiz odaya gelmeden belge taleplerini web sayfamızdan linkler 

ile ya da whatsapp yolu ile ihtiyaçları karşıladık. 
Lobicilik Faaliyetleri kapsamında Danıştay Başkanı hemşehrimiz Sayın Zeki Yiğit’i 

makamında ziyaret ederek ilçemizin bazı konularda ki sorunlarının çözümü noktasından 

kendisinden destek aldık.  

Yine Lobicilik faaliyetleri kapsamında Bölge Milletvekillerimiz, Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği, Bilim Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, Gümrük ve Ticaret Bakanlığı, Zonguldak 

Valiliği ve birçok Kamu Kurum ve Kuruluşu ile istişare halinde olarak Bölgemizin ve İlçemizin 

sorunlarını aktararak bu sorunların takibi konusunda çalışmalarımıza pandemi sürecinin müsaade 

ettiği ölçüde  devam etik.  

  Lobi faaliyetlerimiz neticesinde İlçemize Halk Bankası Alaplı Şubesini kazandırdık banka 

ilçemize 2022 5.ayından itibaren üyelerimize hizmet vermeye başladı. 

Oda Üyelerimizin ve Oda Personelimizin TOBB tarafından ya da İlgili bakanlıklar ve 

kurumların düzenlemiş olduğu Webinar üzerinden Eğitim Bilgilendirme Seminer Konferanslara 

katılım sağlamaları hususunda bilgilendirdik ve etkinliklerin duyurularını yaptık. 

Alaplı Çayboyu mevkiinde mevcut fabrikalarımızın olduğu alanda sık sık meydana gelen 

ve şikayet konusu olan Elektrik kesintileri ve internet kesintilerinin önüne geçmek için Enerjisa ve 

Telekom  yetkilileri ile yaptığımız sık sık toplantılar ve görüşmeler neticesinde gerekli ödenekler  

çıkarttırılarak bu kesintilerin önüne geçtik böylece bu bölgedeki sanayicilerimizin sıkıntısı 

çözülmüş oldu. 

Oda Üyelerimizle iletişimi hiçbir zaman kopartmadan geleneksel iftar yemekleri, 

Genişletilmiş meslek komitesi kahvaltılı toplantıları ile üyelerimizle buluşarak sorun ve 

önerilerini dinleyerek not aldık ve çalışmalarımızı ona göre planladık. 

2022 yılı Ekim ayı içerisinde oda Organ Seçimlerimizi tamamlayarak Yönetim Kurulu, 

Meclis, Disiplin Kurulu ve Meslek Komitelerini teşekkül ettirdik. 
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